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Министар спољних послова Француске Бернар Кушнер је уочи посета Београду и
Приштини изјавио да је за Француску независност Косова неповратна, али да признање
Косова није услов за пријем Србије у ЕУ.

  

Кушнер је рекао да у понедељак долази у Београд да пружи подршку Француске
евроинтеграцији Србије. Он је додао да после успеха са укидањем виза ЕУ за
држављане Србије и ступања на снагу Прелазног споразума "сада треба напредовати
ка статусу кандидата и отварању преговора о чланству".

  

Шеф француске дипломатије је рекао да су власти Србије обавештене да "међу
условима који треба да се испуне за пријем у ЕУ.. не постоји признање те независности
Косова".

  

Он је изразио задовољство што су чланице ЕУ признале напоре Србије у смеру
евроинтеграције, али и упозорио да "још има пута који треба да се пређе да би се стигло
до потпуне сарадње с Трибуналом". Кушнер је оценио да су Србија и земље региона
последњих месеци значајно напредовале и додао да ће кандидатуре за чланство у ЕУ
бити оцењене према залугама.

  

"Што пре будете спровели тешке реформе, корисне за европско приближавање, пре
ћете ући у ЕУ. Позната ми је одлучност ваше владе. Имам поверења у њу да ће
удвостручити напоре и тако стићи до интегрисања у европску породицу. Бићемо ту да јој
у томе помогнемо, у свакој од етапа, све до закључења преговора", рекао је Кушнер.

  

Бивши министар спољних послова Италије Ђани де Микелис оценио је да ће Косово
представљати проблем на путу евроинтеграција Србије и да ће Београд једног дана
морати да прихвати постојање Косова.

  

Де Микелис који је сада председник института ИПАЛМО из Рима, рекао је да ће
проблем сарадње Србије с Хашким трибуналом пре или касније бити успесно решен.
"Косово је много компликованији проблем. Пре свега, то је неповратна ситуација. Србија
ће једног дана морати да прихвати постојање Косова. У исто време, прављене су многе
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грешке у решавању тог питања и сада морамо да нађемо начин да то бар делимично
исправимо", рекао је Де Микелис.

  

Он је додао на Косову морају бити створени услови да косовски Срби имају сва права и
очувају етнички идентитет и оценио да је "у овом тренутку боље избећи интеграцију
српских институција у косовске".

  

Бивши шеф италијанске дипломатије оценио је да Србија неће ући у Европску унију 2014.
године, али, како је рекао, "ни много година после тога, већ негде између". Де Микелис
је навео и да Италија снажно поџава улазак Србије у ЕУ из "себичних интерес". "Уколико
Европа изабере дефанзивни став у односу на проширење, то ће значити катастрофу не
само за Србију, већ и за Италију, јер ће Италија остати на периферији. Из наших
себичних интереса ми се залажемо за што бржи улазак Србије у ЕУ.
  (Блиц)
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